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Abstract (en)
Process for the treatment of an effluent containing polluting organic matter and/or an inorganic compound with a view to recovering a clean effluent
rid of this organic matter or recyclable. This process if of the type in which a first oxidant is introduced into a first zone (2) via (6) and a fuel via
(7), whereby a combustion phase is produced, the oxidant being introduced along a helical trajectory; the said combustion phase is then forced
into a second zone (13), through a restricted passage (11), whereby it is given a vortex-sink flow exhibiting an axis of symmetry; the effluent
is introduced into the zone of axial symmetry (9) of the said vortex-sink flow; this process is characterised in that a supplementary oxidant is
additionally introduced via (10) into the said zone of axial symmetry. <IMAGE>

Abstract (fr)
L' invention concerne un procédé de traitement d'un effluent comprenant des matières organiques polluantes et/ou un composé inorganique en
vue de récupérer un effluent propre débarrassé de ces matières organiques ou recyclable. Ce procédé est du type dans lequel on introduit dans
une première zone (2) par (6) un premier comburant et par (7) un combustible ce par quoi on réalise une phase de combustion, le comburant étant
introduit selon une trajectoire hélicoïdale; on force ensuite ladite phase de combustion dans une seconde zone (13), à travers un passage restreint
(11), ce par quoi on lui confère un écoulement puits-tourbillon présentant un axe de symétrie; on introduit l' effluent dans la zone de symétrie axiale
(9) dudit écoulement puits-tourbillon; ce procédé est caractérisé en ce qu'on introduit en outre par (10) un comburant supplémentaire dans ladite
zone de symétrie axiale. <IMAGE>
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